
 

Verslag jaarlijkse Algemene Ledenvergadering  
Begrafenis- en Crematievereniging Dokkum en Omstreken 
 
Gehouden op maandag 27 maart 2023 in het Crematorium en Uitvaartcentrum Noordoost Fryslân te 
Dokkum. Aanvang 20.00 uur. 
 
Aanwezig: Anne van der Meulen (voorzitter), Eele Jan Sibma (penningmeester/secretaris), Arnold 
Wiegersma (vice voorzitter), Anita de Jager-Hanemaaijer (PR-zaken), Afke Veltman-Visser (notulist), 
Henk Fennema (uitvaartverzorger), de heer Jan Winters (adviseur). 

Met kennisgeving afwezig: Marjanna Zeilinga( uitvaartverzorger), mw. G Dijk, dhr. B Vogt. 
 
Agendapunt 1: Opening 
De voorzitter opent de vergadering om 20.00 uur en heet de aanwezigen (26 personen) van harte 
welkom. Een bijzonder welkom aan de heer Bert van der Weide (Respectrum) en mevrouw Gerda 
Wesselius (afscheidsfotograaf). De voorzitter vertelt dat er in 2022 een afname is van betalende 
leden. Dit heeft te maken dat jongeren boven de 18 jaar zich laten uitschrijven of verhuizen. Het 
bestuur denkt na hoe zij jonge leden kunnen behouden. Suggestie: 1e jaar gratis, lagere contributie 
jongeren, meer betrokkenheid door gebruik maken van onze nieuwe facebookpagina. De voorzitter 
bedankt Respectrum dat zij de gelegenheid geven om gratis deze avond te kunnen organiseren voor 
onze leden. Helaas kan mevrouw Marjanna Zeilinga niet aanwezig zijn wegens 
familieomstandigheden. 
 
Afke leest een gedicht voor van Jan van der Meer.” Honderdduizend gedachten zo aan het einde van 
het jaar”. Daarna nemen wij een minuut stilte in acht ter nagedachtenis aan de overledenen in het 
afgelopen jaar. Suggestie mevrouw R. Veenstra: deze mensen ook bij naam te noemen of op de 
beamer te projecteren zodat ze niet anoniem blijven. 
 
Agendapunt 2: Mededelingen 
De ouders van Gerda de Vries hebben ook dit jaar weer gezorgd dat de nieuwsbrieven in de 
enveloppen kwamen en de vrijwilligers hebben ze in Dokkum bezorgt. Dit bespaart de vereniging 
1500  tot 1700 euro aan portokosten. De ouders van Gerda de Vries hebben hiervoor een gepaste 
attentie ontvangen. 
 
Anita vertelt dat er steeds meer bezoekers de pagina van de vereniging weten te vinden. 124 
bezoekers deze maand. Ook nieuw is de facebookpagina die onlangs is verschenen, wat een online 
platform kan zijn voor adverteerders, informatie delen, en jeugdbinding. 
 
Agendapunt 3: Vaststellen agenda  
Er worden geen nieuwe agendapunten aangedragen, zodat de agenda conform kan worden 
vastgesteld. 
 
Agendapunt 4: Notulen ledenvergadering en Jaarverslag 
Notulen van de algemene ledenvergadering 28-03-2022 zijn op de site van de uitvaartvereniging te 
lezen. Hier zijn geen op- of aanmerkingen binnengekomen. Het jaarverslag 2022 wordt door Afke 
voorgelezen. Er zijn geen vragen n.a.v. van dit verslag. 
 



 

Agendapunt 5: Jaarrekening/ Begroting 
Eele Jan geeft een toelichting op de jaarrekening 2022 en in de begroting van 
2023. De penningmeester vertelt dat de vereniging overgestapt is naar een nieuwe accountant. Eele 
Jan legt uit dat het goed is om na vele jaren gebruik hebben gemaakt van de diensten van 
ACCON/AVM een nieuwe accountant te contracteren. Na een offerte traject met 3 kantoren is dit het 
accountantskantoor van Wieren en Vellinga te Dokkum geworden.  Enkele vragen naar aanleiding 
van de begroting zijn: 
 
Vraag de heer K. Visser. Hoe kan de vereniging ervoor zorgen dat ze geen belasting hoeft te betalen? 
Bestuur: suggestie eventueel verhogen jaarlijkse ledenkorting. Dit heeft als bezwaar, dat de 
ledenvoorziening ook omhoog moet en kan eerder leiden tot contributieverhoging bij het stijgen van 
de exploitatiekosten. 
 
Vraag de heer F. de Vries. Ieder jaar een herberekening te laten maken van de ledenvoorziening? 
Hierdoor kan er een toevoeging plaatsvinden, waarbij het resultaat mogelijk wordt gedrukt en de 
verplichting altijd actueel is. Het bestuur beraadt zich hierover. 
 
Vraag de heer M. Poortman krijgt de vereniging ook advies van de accountant?  Bestuur: Ja, dit is op 
verzoek mogelijk. De jaarcijfers over 2022 worden nog met de accountant besproken. 
 
Agendapunt 7: Verslag Kascommissie 
De heer Klaas Visser en de heer Sjoerd Hania hebben de kas controle uitgevoerd. Hierbij zijn geen 
onvolkomenheden geconstateerd bij het controleren van de boeken. Het was allemaal prima in orde 
volgens de heren. De kascommissie stelt daarom ook voor het bestuur decharge te verlenen. De 
leden geven applaus hiermee akkoord te zijn. De voorzitter bedankt de heren voor gedane 
werkzaamheden. De heer Klaas Visser is aftredend en de heer Sjoerd Hania mag nog een jaar 
aanblijven. Als nieuw kascommissielid meldt zich de heer Hidde Wiegersma.  
 
Agendapunt 8: Vaststellen jaarlijkse bijdrage  
De jaarlijkse bijdrage wordt wederom vastgesteld op € 24,00 per persoon.  
 
Agendapunt 9: Ledenkorting  
De ledenkorting wordt opnieuw vastgesteld op € 1.200,00. 
 
Agendapunt 10: Bestuursverkiezing 
Eele-Jan Sibma (penningmeester/secretaris) , Afke Veltman Visser (notulist) en Anita de Jager-
Hanemaaijer (PR-zaken) zijn voor 1 jaar herkiesbaar. Anne van der Meulen is herkiesbaar voor een 
nieuwe periode van 5 jaar. Dit wordt met algemene stemmen aangenomen. We zijn daarom op zoek 
naar nieuwe bestuursleden. Mocht u kandidaten weten die geschikt zijn voor deze functie dan graag 
doorgeven aan het bestuur. 
 
De heer Bert van der Weide (Respectrum) is tevreden over de resultaten van de afgelopen 5 jaar. Er 
zit nog steeds een stijgende lijn in het aantal crematies en begrafenissen. De nabestaanden van de 
overledenen zijn zeer tevreden over het gebruik van het crematorium blijkt uit de reacties. Er is 
wederzijds respect en  een fijne samenwerking tussen uitvaartvereniging, uitvaartverzorgers en 
personeel. Respectrum heeft inmiddels 4 crematoria in Dokkum, Eelderwolde, Hardenberg, Lingen 
(Duitsland) en op dit moment zijn ze bezig met nieuwe plannen in Son en Breugel (bij Eindhoven). 
 



 

In de pauze is het tijd voor de traditionele gehaktbal en een drankje. 
 
Na de pauze heeft mevrouw Wesselius uit Stiens (afscheidsfotograaf) ons meegenomen in haar werk 
bij uitvaarten en begrafenissen. Zij laat een aantal beelden zien en geeft uitleg wat haar 
werkzaamheden inhoud. Na de presentatie kunnen wij een aantal fotoboeken inzien van haar werk 
als rouwfotograaf. 
 
De voorzitter bedankt mevrouw Wesselius voor haar presentatie en ze krijgt als dank een bos 
bloemen. 

Agendapunt 11: Rondvraag 
De heer Hania heeft nog een vraag over adreswijziging. Gerda de Vries beantwoordt deze vraag. De 
heer Nutma heeft nog een vraag over de vochtige garage van de vereniging. Dit naar aanleiding van 
de rijdende baar, hier wordt een oplossing voor gezocht. 
 
Om 22.00 uur sluit de voorzitter de vergadering en heet iedereen wel thuis. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


